

## **Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb**

Datum: 2024-05-05

Plats: Mellevi

Tid: 18.30-20.00

Närvarande: Daniel Lindberg, Therese Andersson, Martin Lindbom , Amanda Aspling Lövgren och Josefine Hedlund

### **§1. Mötets öppnande**

### **§2. Godkännande av dagordning**

Godkändes

### **§3. Val av justerare**

Therese valdes till justerare

### **§4. Godkännande av föregående protokoll**

Godkändes

### **§5. Rapport från sektionerna**

Fotboll – Vi tränar inte på 7 manna planen kommande vecka, pga låta den vila inför match. 11 fotbollsdomare är utbildade. Tjejlaget har haft utbildning inom "alla dagar". Träningsstid för pojkar och flickor 16-17 måste flyttas till onsdagar pga att våra ungdomstränare ska kunna vara med.

Badminton – tränar maj ut. Sökt bidrag från förbundet och fått det 25.000kr för ett projekt. Ska fixa roll-ups. Sökt även kommunalt bidrag om att köra någon vid tennisplanen. 4-5 ungdomar ska utbildas till ledare den 25/5 i Stockholm.

Friskvård – kör på som vanligt. Haft möte med Othilas föräldrar om att arrangera tillsammans med oss. Den 14 sep är loppet. Therese har kontakt med familjen.

### **§6. Rapport från kansliet**

Fullt upp

### **§7. Ekonomi**

- Bokföringsrapporter för mars har skickats ut i förväg till styrelsen och läggs som bilaga till protokollet. Vi redovisar ett resultat på -48 000kr. De stora intäkter vi har under april kommer att få oss i balans. Det handlar om medlems- och aktivitetsavgifter på ca 100 000 kr, verksamhetsstöd från kommunen ca 50 000 kr samt nytillkomna sponsorer med bidrag om ca 30 000 kr. Detta synliggörs först i bokföringsrapporterna för april månad. Materialkostnaden för året just nu 34 624:-.

- Bidragsansökan.  
Badminton har beviljats stöd för projekt från badmintförbundet.  
Föreningen har sökt om stöd på 35 000 kr från leader mälardalen. Det är ett projektmedel som ska bidra till ökad rörelse och fysisk aktivitet för alla Fjärdhundrabor. Och förhoppningsvis ett ökat medlemsantal till föreningen.
- Sponsorer – vi har fått en huvudsponsor RS Stängsel.
- Medlemsavgifter/aktivitetsavgifter – Ingen medlem som hört av sig om majblomman el annat stöd.

### §8. Föranmälda/Pågående frågor

Aktivitetsplanering

Genomgång av rollbeskrivning –

Vi började gå igenom listan (vi kom till försäljningsansvarig, resten får alla i styrelsen läsa igenom och skicka synpunkter till Lisa.)

Genomgång av FSKs värdegrund – vision –

Alla i styrelsen får i uppdrag att gå igenom och skicka synpunkter till Lisa.

Ledarträff/sommaravslutning – nytt datum 15 juni kl. 17-21 efter 21 får inga ungdomar vara kvar. Vi grillar och spelar brännboll.

6 juni – en aktivitetsdag på Mellevi där alla lag bidrar med olika aktiviteter.

### §9. Övriga frågor

Martin tar upp om hur det ser ut i framtiden – behöver vi en kanslist när ekonomin ser ut som den gör.

### §10. Nästa möte

2 Juni

Ordförande:

Lisa Ekelvilt

Justerare:

Therese Andersson